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Rada Miejska Kolonowskiego 
 

 
Protokół nr VII 

 
VII Sesja Rady Miejskiej Kolonowskiego w dniu 24 lutego 2025 roku 

Miejsce posiedzenia: Sala posiedzeń Urzędu Miasta i Gminy Kolonowskie 
Obrady rozpoczęto 24 lutego 2025 o godz. 16:00, 

a zakończono o godz. 18:11 tego samego dnia 
 
W posiedzeniu wzięło udział 14 członków. 
 
Obecni: 
1. Rafał Baic 
2. Krzysztof Czupała 
3. Katarzyna Gotwald 
4. Adam Kała 
5. Rafał Koj 
6. Urszula Korzonek 
7. Łukasz Kulik 
8. Gerard Mańczyk 
9. Martyna Mirek 
10. Natalia Muc 
11. Leszek Rejek 
12. Joanna Smykała 
13. Janusz Steinert 
14. Janusz Szmolka 
15. Maria Wojtakowska 
 
1. Otwarcie sesji 
 
Otwarcia sesji i powitania zebranych dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej 
Kolonowskiego, Janusz Steinert. Poprosił zebranych o uczczenie minutą ciszy tragicznie 
zmarłego brata radnej Martyny Mirek.  
 
2. Stwierdzenie prawomocności 
 
W posiedzeniu udział wzięło 14/15 radnych. Ponadto w posiedzeniu wzięli udział: Norbert 
Koston – Burmistrz Kolonowskiego, Konrad Wacławczyk – zastępca burmistrza, Anna 
Rathmann – Skarbnik Gminy Kolonowskie, Irena Ochmann – Kierownik Miejsko-
Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej, kom. Roman Gadomski – Zastępca Komendanta 
Komisariatu Policji w Zawadzkiem, st. sierż. Mateusz Płaczek – dzielnicowy oraz Gabriela 
Sklorz – radczyni prawna. 
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3. Przyjęcie porządku obrad 
 
Przewodniczący Janusz Steinert przedstawił porządek obrad: 
 

1. Otwarcie sesji 
2. Stwierdzenie prawomocności 
3. Przyjęcie porządku obrad 
4. Sprawozdanie Burmistrza Kolonowskiego za okres między sesjami oraz informacja 

o realizacji wniosków radnych 
5. Sprawozdanie z odbytych posiedzeń komisji rady 
6. Przyjęcie uchwał 

1) Uchwała Nr VII/48/25 Rady Miejskiej Kolonowskiego z dnia 24 lutego 2025 r. 
w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej 
Kolonowskiego na 2025 r. 

2) Uchwała Nr VII/49/25 Rady Miejskiej Kolonowskiego z dnia 24 lutego 2025 r. 
w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 
oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Kolonowskie 
w 2025 r. 

3) Uchwała Nr VII/50/25 Rady Miejskiej Kolonowskiego z dnia 24 lutego 2025 r. 
w sprawie zmiany uchwały Nr XXXIII/285/18 z dnia 26 marca 2018 r. 
w sprawie określenia szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności 
za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem 
specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi 
oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwalniania 
od opłat, jak również trybu ich pobierania 

4) Uchwała Nr VII/51/25 Rady Miejskiej Kolonowskiego z dnia 24 lutego 2025 r. 
w sprawie szczegółowych warunków przyznawania usług wsparcia 
krótkoterminowego świadczonego w formie dziennej i w formie pobytu 
całodobowego oraz warunków odpłatności za te usługi oraz szczegółowych 
warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, jak również 
trybu ich pobierania 

5) Uchwała Nr VII/52/25 Rady Miejskiej Kolonowskiego z dnia 24 lutego 2025 r. 
w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

6) Uchwała Nr VII/53/25 Rady Miejskiej Kolonowskiego z dnia 24 lutego 2025 r. 
w sprawie zmiany budżetu gminy Kolonowskie na 2025 r. 

7) Uchwała Nr VII/54/25 Rady Miejskiej Kolonowskiego z dnia 24 lutego 2025 r. 
w sprawie udzielenia dotacji celowej dla Ochotniczej Straży Pożarnej 
w Kolonowskiem 

8) Uchwała Nr VII/55/25 Rady Miejskiej Kolonowskiego z dnia 24 lutego 2025 r. 
w sprawie przekazania z budżetu gminy Kolonowskie środków finansowych 
dla Komendy Wojewódzkiej Policji w Opolu na Fundusz Wsparcia Policji 

9) Uchwała Nr VII/56/25 Rady Miejskiej Kolonowskiego z dnia 24 lutego 2025 r. 
w sprawie założenia spółdzielni energetycznej 
 

7. Przyjęcie protokołu z posiedzenia rady w dniu 16.12.2024 r. 
8. Dyskusja 
9. Zakończenie 
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Następnie Przewodniczący zapytał Burmistrza Norberta Kostona, czy wnosi 
o wprowadzenie zmian w porządku obrad. Burmistrz poprosił o uwzględnienie w porządku 
Informacji o stanie bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie działania Komisariatu 
Policji w Zawadzkiem w 2024 roku oraz dodatkowej uchwały w sprawie wyrażenia zgody 
na udzielenie poręczenia pożyczki planowanej do zaciągnięcia przez Kanalizacja Gminy 
Kolonowskie „KGK" Spółka z o.o. w Wojewódzkim Funduszu Ochrony Środowiska 
i Gospodarki Wodnej w Opolu na dofinansowanie zadania pn. "Poprawa efektywności 
energetycznej poprzez zmniejszenie strat wody i energii - zakup wodomierzy 
utradźwiękowych do wody zimnej”. 
 
Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie porządku obrad (ze zmianami) 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Rafał Baic, Krzysztof Czupała, Katarzyna Gotwald, Adam Kała, Rafał Koj, Urszula 
Korzonek, Łukasz Kulik, Gerard Mańczyk, Natalia Muc, Leszek Rejek, Joanna Smykała, 
Janusz Steinert, Janusz Szmolka, Maria Wojtakowska 
NIEOBECNI (1) 
Martyna Mirek 
 
4. Informacja o stanie bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie działania 
Komisariatu Policji w Zawadzkiem w 2024 roku 
 
Komisarz Roman Gadomski powitał zebranych i przedstawił prezentację dot. stanu 
bezpieczeństwa i porządku publicznego.  
 
Gerard Mańczyk poprosił o informację, związaną z kradzieżą na terenie parafii. Okazało 
się, że złodzieje byli spoza naszego powiatu. Radny chciał wiedzieć, czy na granicy 
województwa śląskiego i opolskiego istnieje współpraca pomiędzy komisariatami. 
Komisarz Gadomski potwierdził, że istnieje wspólna baza zdarzeń. Dzięki temu udało się 
znaleźć przestępcę, nie tylko w tym konkretnym przypadku, ale także kilku innych. 
Burmistrz Norbert Koston dodał, że ustalono z komendantem, iż – kiedy poprawi się 
pogoda – zostanie zorganizowanie spotkanie z seniorami nt. bezpieczeństwa, także 
cyberbezpieczeństwa. Zastępca komendanta uczulił radnych na zwracanie uwagi na dziwne 
działania, podejmowane przez seniorów w kwestii finansów. Dzielnicowy Mateusz Płaczek 
podkreślił, że najlepiej zadzwonić od razu na numer 112. Krzysztof Czupała poprosił 
o informację, co zrobić z nękaniem telefonami, spamem. Komisarz Gadomski odparł, że 
policja musiałaby znać temat rozmów, aby wszcząć postępowanie, ale można też zgłosić 
uporczywe nękanie. Ostrzegł także, aby absolutnie nie podawać danych swojego konta. 
Janusz Steinert chciał się dowiedzieć, czy wakaty w policji dotyczą również komisariatu 
w Zawadzkiem. Zastępca komendanta odpowiedział, że w Zawadzkiem na razie są dwa 
wakaty, ale są czynione starania, aby „pozyskać narybek” i sytuacja powinna się poprawić. 
Przewodniczący Janusz Steinert podziękował policjantom za przybycie. Zastępca 
komendanta i dzielnicowy opuścili posiedzenie. 
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5. Sprawozdanie Burmistrza Kolonowskiego za okres między sesjami 
oraz informacja o realizacji wniosków radnych 
 
Burmistrz Kolonowskiego Norbert Koston przedstawił najważniejsze punkty 
sprawozdania. Katarzyna Gotwald zapytała, czy inwestycję w szkole w Fosowskiem uda 
się zrealizować do końca roku. Burmistrz odparł, że budynek powinien być gotowy do 
1 września. 
Zastępca Burmistrza Kolonowskiego Konrad Wacławczyk przedstawił informację nt. 
realizacji wniosków radnych. 
 
6. Sprawozdanie z odbytych posiedzeń komisji rady 
 
Przewodniczący Komisji Gospodarczej i Rolnictwa Rafał Koj przedstawił sprawozdanie 
z posiedzenia komisji w dniu 17 lutego 2025 r. 
 
7. Przyjęcie uchwał 
 
1) UCHWAŁA NR VII/48/25 RADY MIEJSKIEJ KOLONOWSKIEGO 
z dnia 24 lutego 2025 r. w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej 
Rady Miejskiej Kolonowskiego na 2025 r. 
 
Przewodniczący Janusz Steinert odczytał projekt uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
UCHWAŁA NR VII/48/25 RADY MIEJSKIEJ KOLONOWSKIEGO  
z dnia 24 lutego 2025 r. w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady 
Miejskiej Kolonowskiego na 2025 r. 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Rafał Baic, Krzysztof Czupała, Katarzyna Gotwald, Adam Kała, Rafał Koj, Urszula 
Korzonek, Łukasz Kulik, Gerard Mańczyk, Natalia Muc, Leszek Rejek, Joanna Smykała, 
Janusz Steinert, Janusz Szmolka, Maria Wojtakowska 
NIEOBECNI (1) 
Martyna Mirek 
 
2) UCHWAŁA NR VII/49/25 RADY MIEJSKIEJ KOLONOWSKIEGO 
z dnia 24 lutego 2025 r. w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami 
bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy 
Kolonowskie w 2025 r. 
 
Burmistrz Norbert Koston przedstawił uzasadnienie do uchwały. Podkreślił, że 
podejmowanie takiej uchwały dokonywane jest corocznie, a opieka nad zwierzętami 
bezdomnymi jest obowiązkiem gminy. Projekt został pozytywnie zaopiniowany przez 
odpowiednie instytucje. 
Przewodniczący Janusz Steinert odczytał projekt uchwały. 
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Głosowano w sprawie: 
UCHWAŁA NR VII/49/25 RADY MIEJSKIEJ KOLONOWSKIEGO 
z dnia 24 lutego 2025 r. w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami 
bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Kolonowskie 
w 2025 r. 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Rafał Baic, Krzysztof Czupała, Katarzyna Gotwald, Adam Kała, Rafał Koj, Urszula 
Korzonek, Łukasz Kulik, Gerard Mańczyk, Natalia Muc, Leszek Rejek, Joanna Smykała, 
Janusz Steinert, Janusz Szmolka, Maria Wojtakowska 
NIEOBECNI (1) 
Martyna Mirek 
 
3) UCHWAŁA NR VII/50/25 RADY MIEJSKIEJ KOLONOWSKIEGO 
z dnia 24 lutego 2025 r. w sprawie zmiany uchwały Nr XXXIII/285/18 z dnia 26 marca 
2018 r. w sprawie określenia szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności 
za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem 
specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi 
oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwalniania od opłat, 
jak również trybu ich pobierania 
 
Kierownik Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej Irena Ochmann 
przedstawiła uzasadnienie do uchwały. Podkreśliła, że w związku ze wzrostem kosztów 
zatrudnienia opiekunek i podwyższeniem płacy minimalnej, koszty usług również rosną. 
W związku z tym należy podjąć uchwalę, zwiększającą ww. stawkę. 
Przewodniczący Janusz Steinert odczytał projekt uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
UCHWAŁA NR VII/50/25 RADY MIEJSKIEJ KOLONOWSKIEGO 
z dnia 24 lutego 2025 r. w sprawie zmiany uchwały Nr XXXIII/285/18 
z dnia 26 marca 2018 r. w sprawie określenia szczegółowych warunków przyznawania 
i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem 
specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi 
oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwalniania od opłat, 
jak również trybu ich pobierania 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Rafał Baic, Krzysztof Czupała, Katarzyna Gotwald, Adam Kała, Rafał Koj, Urszula 
Korzonek, Łukasz Kulik, Gerard Mańczyk, Natalia Muc, Leszek Rejek, Joanna Smykała, 
Janusz Steinert, Janusz Szmolka, Maria Wojtakowska 
NIEOBECNI (1) 
Martyna Mirek 
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4) UCHWAŁA NR VII/51/25 RADY MIEJSKIEJ KOLONOWSKIEGO 
z dnia 24 lutego 2025 r. w sprawie szczegółowych warunków przyznawania usług 
wsparcia krótkoterminowego świadczonego w formie dziennej i w formie pobytu 
całodobowego oraz warunków odpłatności za te usługi oraz szczegółowych 
warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, jak również trybu 
ich pobierania 
 
Kierownik Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej Irena Ochmann 
przedstawiła uzasadnienie do uchwały. Zwróciła uwagę na fakt, iż usługi wsparcia 
krótkoterminowego to usługi nowe. Na terenie powiatu nie ma domu pomocy społecznej, 
świadczącego takie usługi, jednak jest to zadanie własne gminy i – w razie złożenia wniosku 
o pobyt w DPS w innym powiecie lub województwie - takie skierowanie musi zostać wydane. 
Stąd też konieczne jest podjęcie stosowanej uchwały. Katarzyna Gotwald zapytała, 
dlaczego domu w naszym powiecie nie świadczą takich usług. Irena Ochmann odparła, że 
DPS-y nie są zainteresowane, ponieważ takie miejsca muszą zostać specjalnie 
wyodrębnione, a obecnie obłożenie długoterminowe jest na poziomie 100%. 
Przewodniczący Janusz Steinert odczytał projekt uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
UCHWAŁA NR VII/51/25 RADY MIEJSKIEJ KOLONOWSKIEGO 
z dnia 24 lutego 2025 r. w sprawie szczegółowych warunków przyznawania usług 
wsparcia krótkoterminowego świadczonego w formie dziennej i w formie pobytu 
całodobowego oraz warunków odpłatności za te usługi oraz szczegółowych warunków 
częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, jak również trybu ich pobierania 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Rafał Baic, Krzysztof Czupała, Katarzyna Gotwald, Adam Kała, Rafał Koj, Urszula 
Korzonek, Łukasz Kulik, Gerard Mańczyk, Natalia Muc, Leszek Rejek, Joanna Smykała, 
Janusz Steinert, Janusz Szmolka, Maria Wojtakowska 
NIEOBECNI (1) 
Martyna Mirek 
 
Kierownik MGOPS w Kolonowskiem, Irena Ochmann, opuściła posiedzenie. 
Przewodniczący Janusz Steinert zarządził pięciominutową przerwę. 
 
5) UCHWAŁA NR VII/52/25 RADY MIEJSKIEJ KOLONOWSKIEGO 
z dnia 24 lutego 2025 r. w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 
 
Skarbnik Gminy Kolonowskie Anna Rathmann przedstawiła uzasadnienie dla obu 
uchwał budżetowych. Radny Łukasz Kulik poprosił o informację, czy dotacji na 
ul. Piaskową i Dworcową na pewno nie będzie w tym roku. Burmistrz potwierdził, że 
odpowiedź z urzędu wojewódzkiego była negatywna – co jest dla niego niezrozumiałe. 
Wyraził nadzieję, że w następnym naborze uda się pozyskać środki. Przewodniczący 
Janusz Steinert poprosił o wyjaśnienie poręczenia pożyczki dla KGK. Norbert Koston 
poinformował, że – w przypadku niespłacania pożyczki przez KGK – musiałaby to zrobić 
gmina. W przypadku tej pożyczki umorzenie wynosi 20%, więc warto ją zaciągnąć. Dodał, 
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że pożyczka zostanie zaciągnięta na zakup wodomierzy z odczytem zdalnym, które do tej 
pory były kupowane w mniejszych ilościach i nie były tak nowoczesne. Nowe liczniki będą 
także kompatybilne z systemami nadzoru zdalnego, weryfikującego nadmierne zużycie 
wody i zabezpieczającego przed jej wyciekiem. Janusz Steinert chciał się także 
dowiedzieć, dlaczego tak duża kwota została zaplanowana na zakup pomp. Burmistrz 
odpowiedział, że aktualnie użytkowane pompy pobierają duże ilości energii, szczególnie 
podczas ich zapychania. Urszula Korzonek poprosiła o informację, na jakie działania, 
związane z ul. Sosnową i drogą do Stoczka, zabezpieczono środki w budżecie. Burmistrz 
Norbert Koston odpowiedział, że gotowa jest dokumentacja na budowę ul. Sosnowej, 
do pierwszego budynku. Złożony jest także wniosek o dofinansowanie tej drogi – jako drogi 
transportu rolnego. 12 tysięcy zabezpieczone w budżecie na drogę do Stoczka to koszt 
opracowania dokumentacji. Gerard Mańczyk poprosił o wyjaśnienie, z czego wynika wzrost 
środków na stację ładowania pojazdów. Skarbnik Anna Rathmann poinformowałam, że to 
tylko przeniesienie środków z poprzedniego roku, ponieważ to zadanie nie zostało 
zrealizowane. 
Przewodniczący Janusz Steinert odczytał projekt uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
UCHWAŁA NR VII/52/25 RADY MIEJSKIEJ KOLONOWSKIEGO 
z dnia 24 lutego 2025 r. w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Rafał Baic, Krzysztof Czupała, Katarzyna Gotwald, Adam Kała, Rafał Koj, Urszula 
Korzonek, Łukasz Kulik, Gerard Mańczyk, Natalia Muc, Leszek Rejek, Joanna Smykała, 
Janusz Steinert, Janusz Szmolka, Maria Wojtakowska 
NIEOBECNI (1) 
Martyna Mirek 
 
6) UCHWAŁA NR VII/53/25 RADY MIEJSKIEJ KOLONOWSKIEGO 
z dnia 24 lutego 2025 r. w sprawie zmiany budżetu gminy Kolonowskie na 2025 r. 
 
Przewodniczący Janusz Steinert odczytał projekt uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
UCHWAŁA NR VII/53/25 RADY MIEJSKIEJ KOLONOWSKIEGO 
z dnia 24 lutego 2025 r. w sprawie zmiany budżetu gminy Kolonowskie na 2025 r. 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Rafał Baic, Krzysztof Czupała, Katarzyna Gotwald, Adam Kała, Rafał Koj, Urszula 
Korzonek, Łukasz Kulik, Gerard Mańczyk, Natalia Muc, Leszek Rejek, Joanna Smykała, 
Janusz Steinert, Janusz Szmolka, Maria Wojtakowska 
NIEOBECNI (1) 
Martyna Mirek 
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7) UCHWAŁA NR VII/54/25 RADY MIEJSKIEJ KOLONOWSKIEGO 
z dnia 24 lutego 2025 r. w sprawie udzielenia dotacji celowej dla Ochotniczej Straży 
Pożarnej w Kolonowskiem 
 
Burmistrz Norbert Koston przedstawił uzasadnienie do uchwały. Powiedział, że środki 
zostaną przeznaczone na zakup pralki do ubrań specjalnych. Anna Rathmann dodała, 
że uchwała dotycząca dotacji musi zostać podjęta w roku, w którym dokonuje się zakupu. 
Przewodniczący Janusz Steinert odczytał projekt uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
UCHWAŁA NR VII/54/25 RADY MIEJSKIEJ KOLONOWSKIEGO 
z dnia 24 lutego 2025 r. w sprawie udzielenia dotacji celowej dla Ochotniczej Straży 
Pożarnej w Kolonowskiem 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Rafał Baic, Krzysztof Czupała, Katarzyna Gotwald, Adam Kała, Rafał Koj, Urszula 
Korzonek, Łukasz Kulik, Gerard Mańczyk, Natalia Muc, Leszek Rejek, Joanna Smykała, 
Janusz Steinert, Janusz Szmolka, Maria Wojtakowska 
NIEOBECNI (1) 
Martyna Mirek 
 
8) UCHWAŁA NR VII/55/25 RADY MIEJSKIEJ KOLONOWSKIEGO 
z dnia 24 lutego 2025 r. w sprawie przekazania z budżetu gminy Kolonowskie 
środków finansowych dla Komendy Wojewódzkiej Policji w Opolu na Fundusz 
Wsparcia Policji 
 
Burmistrz Norbert Koston przedstawił uzasadnienie do uchwały. Środki przekazane policji 
posłużą do zakupu sprzętu komputerowego. Katarzyna Gotwald poprosiła o wyjaśnienie, 
z czego wynika przekazanie środków komendzie wojewódzkiej; czy sprzęt trafi do naszych 
policjantów. Anna Rathmann odparła, że taka jest procedura, ale komputery zostaną 
zakupione dla lokalnego komisariatu. Gerard Mańczyk zwrócił się z prośbą, aby dane 
dzielnicowych były znane mieszkańcom. Szczególnie po zdarzeniach, związanych 
z wyłudzaniem pieniędzy, mieszkańcy nie mają pewności, czy mają do czynienia 
z dzielnicowymi. Burmistrz odpowiedział, że na stronie gminy zostanie zamieszczony 
odpowiedni link. 
Przewodniczący Janusz Steinert odczytał projekt uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
UCHWAŁA NR VII/55/25 RADY MIEJSKIEJ KOLONOWSKIEGO 
z dnia 24 lutego 2025 r. w sprawie przekazania z budżetu gminy Kolonowskie środków 
finansowych dla Komendy Wojewódzkiej Policji w Opolu na Fundusz Wsparcia Policji 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Rafał Baic, Krzysztof Czupała, Katarzyna Gotwald, Adam Kała, Rafał Koj, Urszula 
Korzonek, Łukasz Kulik, Gerard Mańczyk, Natalia Muc, Leszek Rejek, Joanna Smykała, 
Janusz Steinert, Janusz Szmolka, Maria Wojtakowska 
NIEOBECNI (1) 
Martyna Mirek 
 
9) UCHWAŁA NR VII/56/25 RADY MIEJSKIEJ KOLONOWSKIEGO 
z dnia 24 lutego 2025 r. w sprawie założenia spółdzielni energetycznej 
 
Burmistrz Norbert Koston przedstawił uzasadnienie do uchwały. Poinformował, 
iż funkcjonowanie spółdzielni umożliwia w bardziej optymalny sposób pozyskiwać energię. 
Jest to związane z inną formą rozliczenia energii elektrycznej. Do spółki należeć będą trzy 
osoby prawne: Gmina Kolonowskie, Kanalizacja Gminy Kolonowskie Sp. z o.o. oraz 
Biblioteka i Centrum Kultury. Dodał, że na potrzeby tych podmiotów należałoby wybudować 
elektrownię fotowoltaiczną o mocy 1 MW. Planowana lokalizacja to oczyszczalnia ścieków. 
Janusz Steinert zapytał, czy inne osoby prawne też mogą należeć do tej spółdzielni. 
Burmistrz nie wykluczył takiej możliwości, ale podkreślił, że mogą w takim przypadku 
występować problemy z rozliczaniem energii. Dodał, że spółdzielnie obowiązuje jedno 
ograniczenie: nie mogą energii sprzedawać. 
Przewodniczący Janusz Steinert odczytał projekt uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
UCHWAŁA NR VII/56/25 RADY MIEJSKIEJ KOLONOWSKIEGO 
z dnia 24 lutego 2025 r. w sprawie założenia spółdzielni energetycznej 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Rafał Baic, Krzysztof Czupała, Katarzyna Gotwald, Adam Kała, Rafał Koj, Urszula 
Korzonek, Łukasz Kulik, Gerard Mańczyk, Natalia Muc, Leszek Rejek, Joanna Smykała, 
Janusz Steinert, Janusz Szmolka, Maria Wojtakowska 
NIEOBECNI (1) 
Martyna Mirek 
Informacja o stanie bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie działania 
Komisariatu Policji w Zawadzkiem w 2024 roku 
 
10) UCHWAŁA NR VII/57/25 RADY MIEJSKIEJ KOLONOWSKIEGO 
z dnia 24 lutego 2025 r. w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie poręczenia 
pożyczki planowanej do zaciągnięcia przez Kanalizacja Gminy Kolonowskie „KGK" 
Spółka z o.o. w Wojewódzkim Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej 
w Opolu na dofinansowanie zadania pn. "Poprawa efektywności energetycznej 
poprzez zmniejszenie strat wody i energii - zakup wodomierzy ultradźwiękowych 
do wody zimnej” 
 
Przewodniczący Janusz Steinert odczytał projekt uchwały. 
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Głosowano w sprawie: 
UCHWAŁA NR VII/57/25 RADY MIEJSKIEJ KOLONOWSKIEGO 
z dnia 24 lutego 2025 r. w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie poręczenia pożyczki 
planowanej do zaciągnięcia przez Kanalizacja Gminy Kolonowskie „KGK" Spółka z o.o. 
w Wojewódzkim Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Opolu na 
dofinansowanie zadania pn. "Poprawa efektywności energetycznej poprzez zmniejszenie 
strat wody i energii - zakup wodomierzy ultradźwiękowych do wody zimnej” 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Rafał Baic, Krzysztof Czupała, Katarzyna Gotwald, Adam Kała, Rafał Koj, Urszula 
Korzonek, Łukasz Kulik, Gerard Mańczyk, Natalia Muc, Leszek Rejek, Joanna Smykała, 
Janusz Steinert, Janusz Szmolka, Maria Wojtakowska 
NIEOBECNI (1) 
Martyna Mirek 
Uchwała nr VII/57/2025 
 
8. Przyjęcie protokołu z posiedzenia rady w dniu 16.12.2024 r. 
Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu z posiedzenia rady w dniu 16.12.2024 r. 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Rafał Baic, Krzysztof Czupała, Katarzyna Gotwald, Adam Kała, Rafał Koj, Urszula 
Korzonek, Łukasz Kulik, Gerard Mańczyk, Natalia Muc, Leszek Rejek, Joanna Smykała, 
Janusz Steinert, Janusz Szmolka, Maria Wojtakowska 
NIEOBECNI (1) 
Martyna Mirek 
 
9. Dyskusja 
Joanna Smykała, Sołtyska Staniszcz Wielkich poinformowała, że mieszkańcy ubolewają 
nad faktem, iż przebudowa ulicy Dworcowej nie będzie kontynuowana. Dodała, że powiat 
zajął się remontem drogi w centrum wsi, jednak będą tam tylko frezowane pagórki 
i nakładane łaty, zamiast wykonania nowej nawierzchni. Urszula Korzonek poprosiła 
o informację, czy w czasie projektowania dyskontu w Staniszczach Wielkich wzięto pod 
uwagę budowę chodnika. Burmistrz Norbert Koston odparł, że obie drogi, przy których 
położony jest sklep, to drogi powiatowe, w związku z czym nikt z gminą niczego nie 
uzgadniał. Takie pytanie zostanie przesłane do powiatu. Norbert Koston dodał także, 
w odpowiedzi na zastrzeżenia dotyczące bezpieczeństwa na ul. Kościuszki podczas 
przebudowy mostu, że powiat nie ma środków – mimo zabezpieczenia środków w budżecie 
gminy. Adam Kała poprosił o informację, jak został rozwiązany problem wejścia na peron. 
Burmistrz odparł, że najpierw musi się zakończyć inwestycja na ul. Kolejowej. 
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10. Zakończenie 
 
 

Przewodniczący 
Rada Miejska Kolonowskiego 

 
 
Przygotował: Anna Szaton-Mrowiec 


